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Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Sankt Eriksgatan 117 

Box 45075 

104 30 Stockholm  

Telefon 08-508 09 000  

 

stockholm.se 

 

Förvaltningsgruppsmöte den 20 september 
augusti 2018 

Arbetsgivarrepresentanter 

Susanna Halldin Olsson, tf. stadsdelsdirektör 

Linus Olsson, bitr. chef äldre- och socialtjänstavdelningen 

Johanna Hult, chef förskole- och fritidsavdelningen 

Pirjo Dahlgren Jespersson, chef avdelningen för verksamhetsstyrning 

Therese Rosén, chef parkmiljöavdelningen   

Maria Härenstam, chef administrativa avdelningen 

Camilla Jingbro Schelin, HR-konsult, §§ 1-5  

Gunilla Schedin, sekreterare 

 

Arbetstagarrepresentanter 

Katarina Lindbäck Tell, Lärarförbundet 

Kjell Bygdén, Kommunal 

Malin Simonsson, SACO 

Maria Lundqvist, SACO 

Madeleine Michel, Vision  

 

Tid: 

Måndagen den 24 september 2018, kl.13.00 – 13.50    

Plats: 

Konferensrum Kungsträdgården, Sankt Eriksgatan 117, plan 4  

§ 1  
Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordning  

Katarina Lindbäck Tell anmälde en övrig fråga angående den lokala 

samverkansöverenskommelsen.  

 

Dagordningen fastställdes.  

 

§ 2  
Dag för justering  

Protokollet från dagens möte justeras måndagen den 24 september  

2018.   
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§ 3  
Anmälan av föregående protokoll och eventuella kvarstående 
frågor 

Protokollet från föregående möte lades till handlingarna. Inga 

kvarstående frågor. 

§ 4  
Information från arbetsgivaren  

Susanna Halldin Olsson uppgav att arbetet med tertialrapport 2 nu 

slutförts.    

 

Det är nu klart att trygghetskontoret på Sergels torg, för samordning 

av olika aktörers verksamhet inom Vision Klara, blir kvar i 

nuvarande lokal, som kommer att kunna hyras permanent.  

 

Therese Rosén uppgav att det pågår två upphandlingar inom 

parkmiljöavdelningen, en som gäller parkinvesteringar och en som 

gäller skötsel av plastdammar.  

 

Linus Olsson uppgav att upphandlingen av handledartjänster är klar.  

 

Dagverksamheten för äldre på Klockhuset kommer att ingå i den nya 

enheten för förebyggande verksamheter.    

 

Driften av grupp- och servicebostäder enligt lagen om stöd och 

service till vissa funktionshindrade har nu överförts från Nytida till 

Frösunda.  

 

Maria Härenstam informerade om att Anna-Carin Wallin, som är  

ny handläggare vid administrativa avdelningen, främst kommer att 

arbeta med tertialrapporter, verksamhetsplaner och verksamhets-

berättelser. 

 

Från och med den 1 oktober finns ny städentreprenör.   

 

Johanna Hult uppgav att implementeringen av Skolplattformen 

pågår. Alla förskollärare kommer att få en mini-iPad för att hantera  

Skolplattformen.  

 

Pirjo Dahlgren Jespersson informerade om att en extra  lokal-

intendent, Bengt Lindström, anställts på ett år för att bland annat 

arbeta med miljöförelägganden.  

 

I dagsläget har avdelningen för verksamhetsstyrning en vakans som 

controller i avvaktan på att en nu föräldraledig ekonomisamordnare  

kommer tillbaka.  
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§ 5  

Arbetsmiljö och hälsa 

Camilla Jingbro Schelin informerade om uppföljningen av sjuk-

frånvaron och allmänna visstidsanställningar (AVA). Korttids-

frånvaron till och med augusti 2018 har ökat något jämfört med 

samma period 2017 medan långtidsfrånvaron minskat markant.  

Andelen AVA-anställningar i januari 2017 uppgick till 7,6 % för att 

i augusti 2017 ha sjunkit till 3,4 % och ligger nu kvar på samma nivå.  

 

De fysiska arbetsmiljöronderna har nu genomförts på i stort sett alla 

enheter. På förvaltningens huvudkontor på Sankt Eriksgatan har en 

för samtliga avdelningar gemensam arbetsmiljörond genomförts. 

Flertalet anmärkningar rör inomhustemperaturen.  

 

Arbetet med införandet av Chemsoft, som är ett system för 

kemikaliehantering, kommer att påbörjas under hösten.  

 

Eventuellt kommer tidsplanen för arbetsmiljöronderna att ändras 

inför 2019.  

 

§ 6  

Jämställdhet och mångfald 

Inget att rapportera. 

 

§ 7  

Ärenden till kommande nämndsammanträde – samverkan   

 Tertialrapport 2 år 2018 för Norrmalms stadsdelsnämnd 

 

De fackliga organisationerna hade inget att invända mot  

förvaltningens förslag till tertialrapport 2 för 2018.   
 

§ 8 
Ärenden till kommande nämndsammanträde – information 

 Utredning om införande av bemanningsenhet i pilotform inom 

förskola Norrmalm och Östermalm  

 

 Verksamhetsuppföljning Väderkvarnens vård- och 

omsorgsboende 

 

§ 9 
Information från de fackliga organisationerna 

Katarina Lindbäck Tell informerade om att förhandlingsdelegationen 

för Lärarförbundet och Lärarnas Riksförbund träffas idag. 
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§ 10 
Övriga frågor  

Katarina Lindbäck Tell tog upp frågan om att samverkansavtalet,  

som ingicks 2012, behöver revideras. Förvaltningen återkommer  

med förslag på hur revideringen ska genomföras.   

 

________________________ 

Gunilla Schedin   

sekreterare 

 

Justeras 2018-09-24  

 

För arbetsgivaren  

 

_________________________ 

Susanna Halldin Olsson  

tf. stadsdelsdirektör 

 

 

 

För arbetstagarorganisationerna  

 

__________________________  __________________________ 

Katarina Lindbäck Tell    Malin Simonsson       

Lärarförbundet       SACO 

 

 

__________________________       __________________________  

Madeleine Michel      Kjell Bygdén 

Vision           Kommunal  

   

 

       


